
BR-01.0012.1.12.61.2018 

Protokół nr 61/2018 

z posiedzenia Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza Rady Miasta Krakowa 

w dniu 23 maja 2018 roku 

w Sali Kupieckiej Urzędu Miasta Krakowa przy Placu Wszystkich Świętych 3-4 
 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  
Przewodnicząca Anna Prokop-Staszecka o godzinie 9.05 otworzyła posiedzenie, powitała 

członków komisji oraz gości i na podstawie listy obecności stwierdziła quorum uprawniające 

komisję do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad. 2. Uzgodnienie porządku obrad. 

Zaplanowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uzgodnienie porządku obrad. 

3. Rozwój sieci dróg rowerowych – informacja Zarządu Infrastruktury Komunalnej  

i Transportu w Krakowie. 

4. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie komisji nie zgłosili uwag do porządku posiedzenia i przyjęli go głosując 7 za, 

jednogłośnie. 

Ad. 3. Rozwój sieci dróg rowerowych – informacja Zarządu Infrastruktury Komunalnej  

i Transportu w Krakowie. 

Informacje w temacie przekazała Iwona Król – Zastępca Dyrektora ds. Inwestycji Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie. 

Plany rozwoju dróg rowerowych w 2016 roku zakładały funkcjonowanie 190 km dróg 

rowerowych w Krakowie, w 2017 r. - 198 km, w 2018 roku - 221 km, w 2019 roku - 234,  

a 2020 roku 253 km. Na obecną chwilę wybudowano około 230 km dróg rowerowych, czyli 

osiągnięto już planowany poziom z 2019 roku. Pani Dyrektor wymieniła planowane 

inwestycje dotyczące budowy dróg rowerowych oraz rozbudowy infrastruktury rowerowej  

w ramach inwestycji drogowych.  

W dyskusji udział wzięli radni: Andrzej Mazur, Edward Porębski, Aleksander Miszalski, 

Łukasz Wantuch oraz Przewodnicząca Anna Prokop-Staszecka. 

Na pytania odpowiedzi udzielała Iwona Król – Zastępca Dyrektora ds. Inwestycji Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie. 

Ad. 4. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji. 

Przewodnicząca Anna Prokop-Staszecka poinformowała, o bieżącej korespondencji komisji.  

Zabrała również głos w sprawie interwencji dotyczącej zanieczyszczenia potoku Sudoł  

i braku reakcji odpowiedzialnych służb.  

Nie zgłoszono innych spraw bieżących. 
 

Ad. 5. Oświadczenia i komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca o godzinie 9.25 zamknęła posiedzenie.
  

Przewodnicząca Komisji 

 

 

       Anna Prokop-Staszecka 

Protokołował: 

Sławomir Golański  


